

# Referat.

Møde: DH IBK Bestyrelsesmøde

Dato:

Adresse, lokale nr: Frisenborgparken

KLokken: 18.00-21.30.

Deltagere:, Trine, Inger, Bernth, Birthe, Steffen, Eddie, Janie, og Birgit

Afbud: Lene, Bjarne, Hanne J, Hanne D.

Info:

Kan bruges direkte til referat HUSK at gemme dagsorden og referat som PDF.

Punkt nummer	Tidsramme	Emne med eventuelle underpunkter. eventuelle bilag skal stå under punktet.	Beslutning Eller Debat	Navne på ansvarlig	Deadline	Status:
pkt 2	2 timer	Velkommen til Simon, som giver oplæg: Eddie har noter ;)		Trine		
punkt 1	10 min.	Godkendelse af dagsorden: Godkendt Referat fra sidste møde: Godkendt <a href="#">Link til referat 20.09.18</a> Mødeleder: Trine Referent: Birgit	<b>Debat</b>	ansvarlig:		<b>status : Nyt</b>
pkt 3	15 min	Brev til Basisorganisationer  Referat: Vi læser Henrik E. svar på mail til byrådet. Vi drøfter hvad baggrunden er og formandskabet tager det med på for-formødet til drøftelse Allan Kjær. Vi tolker det som at mailen til byrådet er afsendt fra formandskabet i HR, men det er refleksioner fra DH		alle		

		Vi aftaler at sende brevet, om DH's refleksioner som byrådet har modtaget, til basisorganisationerne.				
		<p>Drøfter oplæg til formandsskabs for-formøde med Allan den 25. oktober.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Den gode praksis i Handicapråd</li> <li>• Mere tillid i sagsbehandling</li> <li>• Handicaprådets arbejde og det enkelte medlems funktion <a href="#">Link til Handicaprådsreferat 3/10</a></li> <li>• Hvilke forventninger har vi til arbejdet: <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Kunne være at vi er skarpere på at få svar på vores spørgsmål, og er tydelig på hvornår svar skal føres til referat..</li> <li>○ Hvilke punkter i Den gode praksis har vi særligt fokus på.</li> </ul> </li> </ul> <p>Referat:  For-formødet er sat på Allan Kjærs foranledning om "den gode Praksis" og "mere tillid i sagsbehandlingen"  "Mere tillid i sagsbehandlingen" kan være en smule anklagende at bringe den op.Hvis den skal på dagsorden, skal det konkretiseres. Vi synes det skal vente pt og holde fokus på "Den gode praksis"</p> <p>Vi ønsker at dagsordenspunkter på HR bliver fremlagt af forvaltningscheferne. Vi skal være mere</p>				

		<p>skarpe på at svar på vores spørgsmål bliver besvaret og ført til ref.  pkt 7 på HR referat 3/10 2018  Vi ønsker formulering af referatet bliver tilføjet med at DH tager forbehold for denne formulering.</p>				
		<p>Orientering fra formandskab: Husk der kan søges DH puljemidler</p> <p>Referat: Trine beder best. medl. om at tage denne information med tilbage til de respektive organisationer.</p> <p>Eddie foreslår at vi står sammen evt fler org og laver en ansøgning om en temaaften/dag med Jesper Cortes hvor byrådet inviteres til dialog om hvad en borgerrådgiver kan gøre for en kommune og evt en embedsmand fra en af Jespers kommuner til at bidrage til debatten.</p> <p>Trine undersøger priser og plan jv Allan K. og Trine kontakter Janie efter mødet med Allan K.  Janie tjekker forplejning pris og kapacitet på Hjertet</p>		Bjarne/Trine		
		<p>Orientering fra øvrige:  BUHU: Birgit orienterer om BHOV</p> <p>Tilgængelighedsudvalget: Janie orienterer om at Bjarne havde glemt mødet og Eddie havde fået</p>				

		<p>oplyst at mødet var aflyst. Der skal selvfølgelig orienteres til hele udvalget!</p>				
		<p>Punkter til debat: Lene Bjørn: Hjælpe middel eller forbrugsgode? referat: sat på 19. juni 2018, men udsættes til Lene deltager</p>		Lene		Nyt
		<p>Økonomi: Eddie :</p> <p>Referat: 14.815,75 kr</p>				
		<p>Eventuelt:</p> <p>Evaluering af oplæg fra Simon:</p> <p>God begyndelse, vi har brug for at der bliver planlagt yderligere tid til dette arbejde med indspark fra Simon.</p>		Trine		